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ČESKO: Přestože Válek slíbil tlak na další vakcinaci až v srpnu, v médiích se kampaň už
rozjela. Každý den na nás někde vyskočí článek či zmínka o nutnosti pokračovat v očkování,
budeme postupně zahlcováni výsledky různých studií, které samozřejmě budou přinášet
neoddiskutovatelné výhody a potřebnost podstoupení další vpichů. To vše za ignorace
jiných závěrů, které ukazují na fatální škodlivost experimentálních látek vpravovaných do
těla z důvodu neschopnosti a neochoty nemoc způsobenou syntetickým virem léčit.

Přestože klamavé propagandě podlehla nadpoloviční část národa, momentálně si pro pseudovakcínu
chodí jen velmi naivní lidé. Jak už víme, očkování má sloužit k tomu, že se nemoc nevrací. U
mutujícího koronaviru tomu tak není, podle všeho se od počátku své existence tak změnil, že je
imunní na vše, co bylo vyvinuto jako očkovací látka již před nějakou dobou. Navíc těla očkovaných
jako by ztratila schopnost přirozené imunity a jsou náchylnější k tomu podstoupit nemoc znovu.
Naopak neočkovaní v zásadě tuto sezónní nemoc sice dostat mohou, ale neoslabenou
imunitou si s ní dokážou poradit. Tu si lze samozřejmě pěstovat stálými dodávkami vitamínů,
pohybem a zachováním zdravého rozumu. Z těchto atributů je nejtěžší nechat si správný úsudek,
protože propaganda je intenzivní, lidé skutečně na něco umírali a kdo prošel těžší variantou, nemá
potřebu to zažít znovu. Zvláštní je, že covid likvidoval především seniory a různě oslabené jedince,
zatím co vakcíny umí zabíjet i naprosto zdravé lidi všech generací, často i velmi trénované a mladé
sportovce.

  Ministr zdravotnictví Válek nechal upravit data končící expirace a prodloužil lhůtu ,,vhodnou“
k podávání experimentálních léčiv. Ve skladech jich je za moc milionů, a přestože část už musela být
zlikvidována, pořád jsou platné smlouvy o povinném odběru od výrobců. Dosud tyto dokumenty
nebyly zveřejněny a nějak polevilo úsilí je lidem ukázat. Včetně způsobu, jakým předsedkyně
Evropské komise Leyenová komunikovala s představiteli farmaceutických koncernů. Místo toho
prosákla zpráva, že Rusko má v úmyslu zažalovat Spojené státy a jmenovitě i Billa Gatese u
mezinárodních soudů ze spuštění pandemie. Je nakonec otázkou, nebyl li vir vypěstován právě v již
zničených biologických laboratořích na Ukrajině. To je spekulace, ke které se přiznáváme.

Dokonce si myslíme, že Rusové momentálně řeší jiné problémy a na žalobu vůči USA teď moc
myšlenek nemají, nicméně časem i v rámci uvědomění si toho, že to jsou Američané, kvůli kterým se
na Ukrajině válčí, může na podobná obvinění dojít. Rusové úspěšně čistí Ukrajinu od nacistů, o čemž
svědčí nekompromisní přístup k bojovníkům Azovského praporu, jenž byl už dlouho na seznamu
nacistických extremistických skupin, a to i v USA či v Evropě. Nevěřte našim médiím pokusy o
přenos informací dokazujících vytlačování Rusů z některých oblastí, tam, kde chtějí bojovat, prostě
přetlačují soupeře silou a za použití konvenční techniky. Vladimír Putin určil cíle operace a rozhodl
se jich dosáhnout, takže lze očekávat, že až k tomu dojde, bude řešit další věci. Můžeme se mýlit,
nicméně ruská sveřepost se v mnoha sférách a dobách ukázala být neporazitelnou.

Vraťme se ke covidu. Jak jsme už předeslali, liberální EU se jen tak tohoto nástroje šikany a buzerace
vzdát nechce a Válek tak není jediný, kdo se k němu začíná na našem kontinentu opět vyjadřovat.
Navíc si připomeňme, že řada zemí stále neumožňuje vstup neočkovaných lidí na své území, toto
pravidlo se změní v zákon. O možnostech vyhlásit vakcinaci za povinnou už nás přesvědčili
Rakušané, zkusili to v Itálii, návrat k normálnosti se nechystá. Odklad měl pouze uchlácholit lidi,
kteří se začali organizovaně vzpouzet. V mezidobí se připravují potichu zákony, které shromažďování
zabrání, následovat budou další směřující k možnému narušování soukromí a svobody za dveřmi
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Vašich příbytků.

Na podzim se vše rozjede nanovo. A Válek je jen jedním z mnoha, kteří dostali za úkol
udržovat napětí a nejistotu. Takže očekávejte návrat nespolehlivých testů, respirátorů a
dalších nesmyslů a opatření. Pořád asi ještě nejsme na úplném dně. Nebudeme tedy jen
mrznout, jak požaduje vláda, čeká nás další šikana. 
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